【健康促進活動公告】

天氣寒冷各類呼吸道傳染病已漸達到流行高峰期,為達 到公司員工及社區傳染病群體免疫及員工健康目的,辦 理免費「新冠肺炎、新型流感、肺炎鏈球菌疫苗」施打 活動,歡迎符合資格同仁踴躍參加!!

活動日期: 114年1月10日(五), 13:00~14:00

活動地點:泰詠電子股份有限公司,一樓大會議室

協辦單位:新竹市衛生局 香山衛生所醫護團隊

報名請洽: 職護 郭姵佳 分機 128、Mail 或掃描活動 QR Code

(報名至 113/12/31 · 12:00 止)





https://docs.google.com/forms/d/1ge92KyMvIIPcMniHTUfjD7MQbFZfFGGfQH557Q_C5LI/edit

疫苗品牌/施打對象:

疫苗類別	品牌	施打條件	施打對象
新冠肺炎疫苗	莫德納	不分年齡	有意願接種疫苗
新型流感疫苗	國光、高端		
肺炎鏈球菌疫苗	輝瑞	65 歳(含)以上	(台/外籍)同仁、訪客來賓、員工眷屬、社區民眾

重要提醒:

- (1).疫苗施打均符合以上資格者,僅能同一天施打兩種不同類別。
- (2).對雞蛋及任何疫苗不會過敏者。
- (3).過去曾經注射流感疫苗沒有不良反應者。
- (4).113 年尚未接種以上疫苗者。
- 活動流程:
 - (1).健康評估。(2).疫苗施打。(3).觀察。
- 接種疫苗小叮嚀:
 - (1).攜帶健保卡。
 - (2).施打部位痠痛、腫脹;少數人會出現發燒、頭痛、倦怠等症狀。
 - (3).接種疫苗者後應多喝水。

【Industrial Safety and Health Center_Activity Announcement】

The weather is cold and various respiratory infectious diseases havegradually reached their peak. In order to achieve the purpose of group immunity of employees and the community against infectious diseases and employee health, we are organizing a free "COVID-19, new influenza, and pneumococcal vaccine" vaccination event. Eligible colleagues are welcome to participate!



- Event date: Friday, January 10, 2025, 13:00~14:00
- Event location: Topunion Electronics Co., Ltd., first floor conference room
- Co-organizer: Hsinchu City Health Bureau_Xiangshan Health Center medical team



- For registration, please contact: Occupational Nurse Miranda ext. 128, email or scan the event QR code(Registration until 12:00 on December 31, 2024)
 - https://docs.google.com/forms/d/1ge92KyMvIIPcMniHTUfjD7MQbFZfFGGfQH557Q_C5LI/edit
- Vaccine brand/target:

Vaccine Category	Brand	Conditions for beating	Target
COVID-19 Vaccine	Modena	All ages	Willing to get vaccinated (Taiwanese/foreign) colleagues, visitors, employees' families, community members
New influenza vaccine	Guoguang, high-end		
Pneumococcal vaccine	Pfizer	65 years old or above	

- Important reminders:
 - (1). Those who meet the above qualifications can only receive two different types of vaccines on the same day.
 - (2). Those who are not allergic to eggs or any vaccine.
 - (3). Those who have had no adverse reactions to influenza vaccines in the past.
 - (4). Those who have not received the above vaccines in 2024.
- Activity process:
 - (1) Health assessment. (2) Vaccination. (3) Observation.
- Vaccination tips:
 - (1) Bring your health insurance card.
 - (2) Soreness and swelling at the injection site; a few people may experience fever, headache, fatigue and other symptoms.
 - (3) Drink plenty of water after vaccination.